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Emne: Høyringsmerknad fiberutbygging 
 
Hei. 
 
Det er mulig at dette ikke er relevant for denne høringen, men jeg tenkte å nevne at man på Fosse sliter 
med dårlige og ustabile internettlinjer. Det er lang avstand fra telesentraler noe som betyr at maks 
hastighet på nettlinjer er langt unna «dagens standard» . I tillegg sliter vi med manglende mobildekning 
på store deler av Fosse, noe som også gjør at internett over mobilnettet ikke er et alternativ. 
 
Så vidt jeg har skjønt så ble det for noen år tilbake trekt fiber i luftlinje på Fosse. Jeg har ikke fått 
bekreftet at dette faktisk stemmer, men om det gjør det så lurer jeg på om hvilke planer som foreligger 
for disse linjene. For så vidt meg bekjent så er det ikke noen nettleverandører som tilbyr nett over 
fiberlinjer her i dag.  
 
Send meg gjerne en tilbakemelding på dette. 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
  
Kristian Heldal 
Fosse 63b, 5918 Frekhaug 


